
 

 

 

MOTIE :   Kappen met bomen, maar bomen planten 
De Haarlemse gemeenteraad, bijeen in vergadering op 10 en 13 juli 2023. 

Constaterende dat:  

• In de jaarrekening 2022 is gebleken dat ons bomenbestand ernstig achteruit is gegaan, 

ondanks de ambitie het aantal bomen in de openbare ruimte te vergroten en dus bomen bij 

te planten; 

• ook is gebleken dat het aantal hectare buurtgroen, ecologisch groen en groenoppervlak in de 

openbare ruimte allemaal is gekrompen; 

• Haarlem de klimaatcrisis en de biodiversiteitscrisis heeft uitgeroepen; 

• Door de 5 juli-storm helaas alweer een groot aantal bomen in de openbare ruimte is 

verdwenen; 

• Ook de herplantplicht, na het kappen van bomen, niet altijd voortvarend wordt nagekomen; 

• Bomen belangrijk voor verkoeling in perioden van grote droogte en warmte en veel water 

kunnen opnemen en bewaren in periode van overvloedige regen; 

   Overwegende dat :  

• Om de crises te beslechten en de lucht te zuiveren bomen en ander groen een belangrijke 

bijdrage leveren; 

• Er gelukkig bomen geplant worden, maar er helaas ook veel bomen gepakt worden of 

anderszins verdwijnen;  

• Door de grote bouwopgave en de inspanningen op dat gebied er juist ook meer behoefte is 

aan bomen en groen; 

• Dat we daarom haast moeten maken met het behalen van onze groen-ambities en het 

(her)planten van bomen moeten versnellen; 

Verzoekt het college :  

• Ervoor te zorgen dat vanaf 2024 zo snel mogelijk de achterstand in het aantal te planten 

bomen en de omvang van het Haarlems groen wordt ingelopen en ook de geplande 

toevoegingen worden behaald;  

• Voor of uiterlijk bij de begroting aan te geven of en hoeveel extra incidentele middelen voor 

deze inhaalslag moeten worden vrijgemaakt 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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